
Årsmöte  – Utö Hembygdsförening, 3 Februari, 2024 

 
Närvarande:  

Arnold Kajerdal, Maria Woxen, Eva Schröder, Ola Carlström, Carina Karlsson, Pelle Ljungberg, Kjelle 
Kings, Lisa Källgren, Ann-Sofie Kärsrud och Thomas Näsström  

 

Dagordning: 

1. Mötet Öppnas 

2. Val av ordförande för mötet 

3. Val av sekreterare för mötet 

4. Val av justerare som med ordförande skall justera protokollet 

5. Fastställande av dagordning 

6. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 

7.  Föredragning av årsberättelse, balans och resultat räkning samt 
revisionsberättelse 

8.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

9.  Verksamhetsplan för 2024 

10.  Val av: 

 a) styrelseordförande 

 b) övriga ledamöter samt minst två ersättare 

 c) två revisorer 

 d) två personer till valberedning varav en sammankallande 

12. Motioner och ärenden 

13. Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 

 



 

1) Mötet förklarades öppnat av hembygdsföreningens ordförande Eva Schröder. 
 

2) Som ordförande för årsmötet valdes Arnold Kajerdal 
 

3) Som sekreterare för mötet valdes Thomas Näsström 
 

4) Som justerare med ordföranden valdes Eva Schröder  
 

5) Dagordningen fastställdes 
 

6) Mötet bedömdes vara utlyst på rätt sätt 
 

7) Årsberättelsen för 2023 presenterades av Eva Schröder och godkändes med ett förtydligade 
att ’öppet hus’ har hållits vid 40 måndagar under året, en mycket uppskattad aktivitet där 
man bland annat går igenom gamla fotografier och händelser samt identifiering av datum, 
platser och personer. 
Resultaträkning, balansräkning presenterades av Carina Karlsson, revisionsberättelsen 
presenterades av Mia Woxen, mötet fann samtliga vara kompletta och i ordning därmed 
godkända. 
Pelle Ljungberg presenterade också det arbete som styrelsen gjort angående föreningens 
syfte och mål. Mötet godkände denna med en justering där ’sommargäster’ ändras till 
’fritidsgäster’. 
En ny version av föreningens stadgar distribuerades, denna inkluderar den ändring som 
fastställdes vid förra årsmötet gällande §5; kallelse till Årsmötet. 
 

8) Mötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet  
 

9) Verksamhetsplanen för 2024 presenterades av Eva Schröder och godkändes med ett 
förtydligande angående ’öppet hus’ alt. ’måndagsträffarna’ som kommer att fortsätta även 
under 2024. 
 

10) Val av 
a. Ordförande – Thomas Näsström 
b. Ordinarie ledamöter: 

- Anne-Sofie Kärsrud 
- Carina Karlsson 
- Per Ljungberg 
- Eva Schröder 
- Sven Nordlander 

Till ersättare/suppleanter valdes: 

- Curre Forsmark 
- Kjelle Kings 

c. Revisioner: 
- Maria Woxen 
- Sif Blomqvist 



d. Valberedning:  
- Jacob Hahr (sammankallande) 
- Jan Lundblad 

 
Här kan också nämnas att Arnold tackades för sitt engagemang i föreningen och som 
flerfaldig ordförande vid årsmötena, samt att Eva avtackades för sitt fantastiska arbete som 
styrelseordförande de senaste åren. Vi är alla mycket glada att Eva är kvar i styrelsen för 
kommande period. 
 

11) Två motioner har inkommit, inlämnade av Ola Carlström: 
 
1) Ändring av föreningen stadgar avseende när årsmötet hålls. Förslaget är att ändra detta 

till Juli månad då fler medlemmar är på Ön och fler kan förhoppningsvis deltaga.  
- Denna motion kommer att studeras vidare av styrelsen, ett brutet 

räkenskapsår kan medföra en del extra arbete som bör balanseras 
med möjligt ökat deltagande på årsmötet.  
Kanske kan styrelsen ge mer detaljerade uppdateringar avseende 
verksamheten vid de olika sommarhändelserna exv. 
Kulturpromenaden eller firande av 6:e juni? 

2) Ändring av stadgar avseende § 9, Upplösning av föreningen. 
- Paragrafen bör uppdateras, styrelsen kommer att arbete fram ett 

förslag till text för denna paragraf. 
 
Inga andra ärenden hade inkommit. 
 
 

12) Mötet avslutades 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
--------------------------                                                       ----------------------------- 
Arnold Kajerdal             Eva Schröder 

 

 

 

 


